
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 22. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 185
Til brug for vurderingen af notat til Folketingets Europaudvalg om ændring og
berigtigelse af forordning 10/2011 om plastmaterialer og genstande bestemt til
kontakt med fødevarer bedes oplyst om baggrunden for at disse stoffer øns-
kes optager på positivlisten, herunder om det er fordi det er nye, ukendte stof-
fer, om det fordi industrien hele tiden har brugt dem, men det nu er blevet op-
daget eller om det er fordi priser/marked har ændret sig. Desuden ønskes op-
lyst, CAS-numre på stofferne, således man kan søge effektivt på dem, jf.
MOF alm. del - bilag 77.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Poll (ALT).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. november 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Poll@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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